

CONCEPT & CLUBS

For Sport Clubs

A membership program for sports clubs, offering *benefits* to your team members.


Bistro Lënster


Fabrik


Meet Point


Beim Méchel


Hitch


Barrels


Siegfried


Kin Khao Kirchberg


Kin Khao City


Bowls


Parc Le'h


Naga


Schränerei


Farmacy

CONCEPT & PARTNERS

Passionate about sports, the founders of Concept&Partners have decided to support sports clubs through Concept&Clubs.

Let's revive Lëtzebuerg together

Concept&Clubs for sports associations was created with the aim of offering your members advantageous rates at our restaurants.

14

Affiliated bars
& restaurants

8

Cities spread across
Luxembourg

+350

Concept&Clubs
members

With 14 bars and restaurants spread across Luxembourg, gather with family, friends, or as a team, and enjoy a pleasant time at *reduced cost*. From festive restaurants to bistros and breweries, including upscale establishments and themed restaurants, we offer a wide range of culinary experiences..



How does it work?

Simply present your digital card, and your members save money while contributing to your club's sponsorship by Concept&Partners.

1. Contract

Submit a membership request for the Concept&Clubs program through [our online form](#) and receive your contract.

2. Digital membership card

All members will receive a digital discount card with bar code for use in our outlets.

3. Benefit from a discount

When visiting our restaurants, present your digital card and benefit from a 5% discount on your bill.

4. Sponsoring your Club

By the end of July, 5% of club members' total annual expenditure will be donated to your club as sponsorship for the following season.





3 Rue Jean Piret
L-2350 Luxembourg

conceptpartners.lu
+352 28 56 01

Some of our members



CONCEPT & CLUBS

For Sport Clubs

Un programme d'adhésion pour les clubs sportifs, offrant des *avantages* aux membres de vos équipes.



Bistro Lënster



Fabrik



Meet Point



Beim Méchel



Hitch



Barrels



Siegfried



Kin Khao Kirchberg



Kin Khao City



Bowls



Parc Le'h



Naga



Schränerei



Farmacy

CONCEPT & PARTNERS

Passionnés par le sport, les fondateurs de Concept&Partners ont décidé de soutenir les clubs sportifs à travers Concept&Clubs.

Let's revive Lëtzebuerg together

Concept&Clubs pour les associations sportives a été créé dans le but d'offrir à vos membres des tarifs avantageux dans nos restaurants.

14

bars & restaurants
affiliés

8

villes réparties au
Luxembourg

+350

membres de
Concept&Clubs

Avec 14 bars et restaurants répartis au Luxembourg, prenez place en famille, entre amis, en équipe et partagez un moment agréable *à coût réduit*.

Des restaurants festifs aux bistros et brasseries, en passant par les établissements haut de gamme et les restaurants à thèmes, nous offrons un large choix d'expériences culinaires.



Comment cela fonctionne?

Il vous suffit de présenter votre carte numérique, vos membres font des économies tout en contribuant au sponsoring de votre club par Concept&Partners.

1. Contrat

Faites une demande d'adhésion au programme Concept&Clubs sur [notre formulaire en ligne](#) et obtenez votre contrat.

2. Carte membre numérique

Tous les membres recevront une carte de réduction numérique avec code barre à utiliser dans nos établissements.

3. Profitez d'une réduction

Présentez votre carte numérique lors de vos visites dans nos restaurants pour bénéficier d'une réduction de 5% sur votre facture.

4. Sponsoring pour votre Club

À la fin de juillet, 5% des dépenses annuelles totales des membres du club seront reversés à votre club sous forme de sponsoring pour la saison suivante





3 Rue Jean Piret
L-2350 Luxembourg

conceptpartners.lu
+352 28 56 01

Certains de nos membres

